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در جلسه شورای اداری پست کرمانشاه مطرح شد؛

روسای ادارات پست شهرستانها برای حل مشکلات پای کار بیایند
در جلسه شورای اداری پست استان کرمانشاه که با حضور معاون وزیر ارتباطات و مدیرعامل شرکت ملی پست برگزار شده بود، از روسای ادارات پست

شهرستانها خواسته شد برای حل چالشها و مشکلات پست استان پای کار بیایند.

به گزارش خبرنگاران گروه صنعت و تجارت گزارش خبر، در این جلسه ضمن بحث و تبادل نظر پیرامون مشکلات و نقاط قابل بهبود پست استان، محمد
احمدی به طرح موضوع کدگذاری از طریق نمایندگیهای پستی پرداخت و از همکاران خواست از این ظرفیت استفاده کنند.

وی با تاکید بر امر برنامه ریزی در همه حوزههای پست استان، افزود: «توسعه سکوی بارانداز تجزیه و مبادلات، تهیه دستگاه نوار نقاله و جذب ترافیک از
محل تولیدات بومی و محلی استان از جمله مطالباتی است که در این استان مطرح است و باید تامین آنها با همکاری دستگاههای استانی و مدیریت

صحیح دنبال شود.»

مدیرعامل در خصوص مطالبات ایجاد چهار شهرستان برای انجام سرویس پست خارجه، تجهیز دفتر پستی صالح آباد، تامین خودرو، خورجین
نامهرسانی، تهیه زمین از طریق استانداری، تامین اعتبار خرید دوربینهای آدرس یاب، تهیه کامیون جفت با توجه به رسوب مرسولات پست صادره در

این استان وتهیه لیفتراک برقی نیز گفت: «تلاش میشود با برنامه ریزی و اولویت بندی، تحقق آنها در دستور کار قرار گیرد.»

معاون وزیر ارتباطات در این جلسه موضوع همراهی و تلاش مضاعف مجموعه پست کرمانشاه در مسیر تحقق پست هوشمند و استقرار اقتصاد
دیجیتال را یادآور شد و افزود: «انتظار میرود عملکرد سال آینده شرکت ملی پست و پست کرمانشاه متفاوت از سالهای قبل باشد.»

احمدی درخصوص سختی کار موزعان نیز گفت: «در چند مرحله از طریق مجلس اقدام شده که تاکنون نتیجهای حاصل نشده است. ما تلاش میکنیم تا
پرداخت سختی کار در فیش حقوقی موزعان اعمال شود.»

در ادامه این جلسه حسین نامداری مدیر کل پست استان، معاونین و روسای ادارات و نواحی به طرح دیدگاهها، سوالات و چالشهای پیش رو
پرداختند.


